

Galaxy A71 Pre-order T&Cs:

الشروط والأحكام:

- 1- في حالة شراء جهاز جلاكسي A71 خلال فترة الحجز المسبق من 30 يناير 2020 حتى 7 فبراير 2020 أو حتى نفاذ الكمية، ستحصل على هديتين مميزتين من سامسونج وهما Samsung Galaxy Fit(e) وبطاقة VIP تمنحك إمكانية تغيير الشاشة مجاناً مرة واحدة خلال 6 أشهر من تاريخ فاتورة شراء الجهاز.
- 2- يجب أن يتم تسجيل البيانات الشخصية وتسجيل الرقم المسلسل لبطاقة الـ VIP على موقع samsung.com/eg في الصفحة المخصصة لموبايل Galaxy A71 لتفعيل عرض الضمان ضد كسر الشاشة.
- 3- في حالة عدم توافر أى من الشروط والأحكام أو تسجيل بيانات غير صحيحة من العميل يحق لشركة سامسونج إلغاء العرض تلقائياً.
- 4- تمنح شركة Samsung إمكانية تغيير شاشة جهاز Galaxy A71 مرة واحدة مجاناً خلال أول 6 أشهر من تاريخ فاتورة شراء الجهاز وبشرط تقديم بطاقة الـ VIP (المرفق بداخل علبة الهدايا)، وفاتورة شراء الجهاز ورقم IMEI الخاص بالجهاز (المتواجد على علبة الجهاز).
- 5- يشمل العرض الأضرار التي قد تلحق بالشاشة فقط لا غير، أي ضرر يقع لاي من أجزاء الهاتف الأخرى لا يتم تغطيته باى حال من الاحوال.
- 6- في حالة استرجاع العميل لجهاز Galaxy A71 يلتزم العميل برد البطاقة و Samsung Galaxy Fit(e).
- 7- هذا العرض ساري على أجهزة الجلاكسي A71 التي تم شرائها بضمان محلي بجمهورية مصر العربية.
- 8- يحق لشركة سامسونج إلغاء كل أو بعض هذا العرض و/أو تعديله في أى وقت وبدون ابداء اسباب.
- 9- يخضع هذا العرض لاحكام القانون المصري والمحاكم المصرية.

Terms & Conditions:

- 1- In the case customers purchase Galaxy A71 device throughout the pre-order phase from 30 January, 2020 to 7 February, 2020, customer will receive 2 special gifts from Samsung, and they are Samsung Galaxy Fit(e) and a VIP card offering the benefit of free screen replacement only once throughout the duration of 6 months starting from the date of purchase invoice.
- 2- In order to benefit from the free screen replacement promotion, customer needs to register their personal information and the serial number (visible on the VIP card).
- 3- In the case that registration does not abide by the Terms and Conditions or in the case of incorrect details registered by the customer, Samsung has the right to cancel the promotion.
- 4- Samsung provides customer the benefit of changing the Galaxy A71 screen only once for free throughout the duration of 6 months starting from the purchase date on the receipt note, with the condition that customer provides the VIP card, the device's purchase invoice and the IMEI number of the device (which is available on the device box) upon visiting Samsung's service center.
- 5- The free screen warranty covers the damages that might occur to the device's screen only; any damage that occurs to any other part of the device will not be covered in any case.
- 6- In case the customer returns the Galaxy A71, customer is obliged to return the VIP Card and the Samsung Galaxy Fit(e).
- 7- This offer is valid only on the Galaxy A71 devices that were purchased with local warranty in the Arab Republic of Egypt.
- 8- Samsung has the right to cancel some or all aspects of this promotion and/ or make any amends at any time.
- 9- The Egyptian law is the applicable law for this promotion and Egyptian courts is competent courts for any dispute resolution.